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 INTERPELACJA  

 

w sprawie: zbiorników w parkach do gromadzenia wody opadowej w celu 

wykorzystywania jej do podlewania roślin  

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

W Poznaniu, podobnie jak i w całej Wielkopolsce, występują coraz większe problemy 

z dostępnością wody. Stepowienie Wielkopolski, przed czym od wielu lat ostrzegali eksperci, 

staje się niestety faktem. Z tej przyczyny w naszym mieście w coraz większym stopniu 

zwraca się uwagę na tę sytuację i tworzone są kolejne rozwiązania mające na celu 

zatrzymanie wody opadowej, która może posłużyć do jej użycia również do celów 

nawadniania roślin w mieście.  

 

Jedną z możliwości zatrzymania wody opadowej jest tworzenie zbiorników w parkach do 

gromadzenia wody opadowej w celu wykorzystywania jej do podlewania roślin, w tym setek 

drzew, których sytuacja w okresie suszy jest trudna, a które mogłyby być podlewane 
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zatrzymaną wodą opadową. Zbiorniki te powinny być odpowiednio zabezpieczone, w tym 

ogrodzone, aby zapobiec ryzyku wpadnięcia do nich osób przebywających w parku 

(zwłaszcza dzieci). Zbiorniki te powinny być również utrzymywane w odpowiednich 

warunkach (w tym w czystości). Takie rozwiązania stosowane są w miastach Europy 

Zachodniej i w Polsce. Również w naszym mieście w niektórych parkach znajdują się 

zbiorniki, gdzie gromadzona jest woda opadowa, która może być wykorzystywana do 

podlewania roślin. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy w parkach utworzone są odpowiednio zabezpieczone zbiorniki do gromadzenia wody 

opadowej w celu wykorzystywania jej do podlewania roślin, a jeśli tak, to w których 

parkach są takie zbiorniki i jak funkcjonuje to rozwiązanie, 

 

2) w których parkach byłoby możliwe i byłoby potrzebne utworzenie nowych odpowiednio 

zabezpieczonych zbiorników do gromadzenia wody opadowej w celu wykorzystywania 

jej do podlewania roślin, 

 

3) czy były podejmowane i jakie były podejmowane w ostatnich latach działania zmierzające 

do utworzenia w parkach nowych odpowiednio zabezpieczonych zbiorników do 

gromadzenia wody opadowej w celu wykorzystywania jej do podlewania roślin. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


